

R1-Financial Offer: Providing and Distribution of Plumbing Kits in Deir El Zour in NES. العرض المالي:توفير وتوزيع أدوات صحية في دير الزور في شمال شرق سوريا							
Item Line	Description of the items	وصف العناصر	Unit	QTY	Unit Cost (US\$)	Total Price (US\$)	Photos
Sectiona A	Plumbing Kits						
1	Pliers	كماشة	PCS	1			
2	5 meter tape measure	شريط قياس بطول 5 أمتار	PCS	2			
3	Drill - 10.8 DCV - Rotation speed 1500 rpm - Battery TypeLi-Ion - Battery capacity 2 x 2.0 Ah	مثقّب - 10.8 فولت تيار مستمر - سرعة الدوران 1500 دورة في الدقيقة - نوع البطارية ليثيوم أيون - سعة البطارية 2 x 2.0 Ah	PCS	1			
4	Electric hammer drill that offers decent performance for drilling into concrete, brick, wood, and metal ,V 220 to 240 ,600 TO 800 watts ,	مثقّب كهربائي مطرقي يقدم أداء جيد للحفر في الخرسانة، والطوب، والخشب، والمعدن، فولت 220 إلى 240 ، 600 إلى 800 واط.	PCS	1			
5	Box for keeping metal tools, containing five sections.,Length 60 cm to 80 cm, Width 30 to 40 cm, Heigh 25 to 35 cm	صندوق لحفظ الأدوات المعدنية، يحتوي على خمسة أقسام. الطول 60 سم إلى 80 سم، العرض 30 إلى 40 سم، الارتفاع 25 إلى 35 سم.	PCS	1			
6	hammer with ash handle (1 kg)	مطرقة بمقبض من الخشب (1 كجم)	pcs	1			
7	hammer with ash handle (2kg)	مطرقة بمقبض من الخشب (2 كجم)	pcs	1			
8	Hacksaw with Blades (10 blades minimum)for metel pipes	منشار مت ري مع شفرات (10 شفرات على الأقل) لأنابيب المعدن	pcs	2			
9	Adjustable Wrench	مفتاح ربط قابل للتعديل	pcs	1			
10	ppr pipe welding device	جهاز لحام أنابيب PPR	pcs	1			
11	ppr pipe cutter	قاطع أنابيب PPR	pcs	1			
12	pipe wrench set , 4 pieces	طقم مفاتيح أنابيب (4 قطع)	set	1			
13	locking grip pliers	كماشة قفل (Grip Pliers)	pcs	1			

R1-Financial Offer: Providing and Distribution of Plumbing Kits in Deir El Zour in NES. العرض المالي:توفير وتوزيع أدوات صحية في دير الزور في شمال شرق سوريا							
14	Rip joint pliers	كماشة ربط (Joint Pliers)	pcs	1			
15	teflon tape, big size	ر شيط تفلون، حجم كب ري	pcs	10			
16	60 bar network check pump to perform sensitive test operations against leakage, Suction Power: 45 cm ³ /stroke	مضخة فحص شب ي ك بضغط 60 بار لإجراء اختبارات دقيقة ضد التسرب، قوة الشفط: 45 سم ³ /ضغطة	pcs	1			
17	spirit Level	ميزان ماء	pcs	1			
18	COMBINATION WRENCH set Each wrench in the set has two ends (open ,box),Size Range:from 6 mm to 32 mm	طقم مفاتيح مزدوجة (COMBINATION WRENCH): كل مفتاح يحتوي على طرفين (مفتوح + مغلق)، مجال المقاسات: من 6 مم إلى 32 مم	SET	1			
19	electrical (phillips) cross-shaped screwdriver set	طقم مفكات كهربائية (فيليبس) بشكل صليبي	SET	1			
20	electrical (Slotted) screwdriver set	طقم مفكات كهربائية (مسطحة)	SET	1			
21	Sewer cleaning Rod made from stainless stel ,length 5 M, miameter 6 mm	قضيب تنظيف مجاري مصنوع من الستاتلس ستيل، الطول 5 م، القطر 6 مم	pcs	2			
22	Allen key/hex key set, containing 9 PCs	مفتاح ألين / مفتاح سداسي، تحتوي على 9 قطع	Set	1			
23	Safety Gloves	قفازات حماية	Pairs	4			
24	Duct tape	شريط لاصق	PCs	5			
25	Huntkey Power Strip 6 triple thighs best quality with cable long cable	موزع مفاتيح كهربائية 6 مأخذ ثلاثية مع كبل طويل	PCs	1			
Total Cost for one kit in USD (A)							

R1-Financial Offer: Providing and Distribution of Plumbing Kits in Deir El Zour in NES. العرض المالي:توفير وتوزيع أدوات صحية في دير الزور في شمال شرق سوريا							
Section B	Packaging and Delivery						
Item Line	Description of the items	وصف العناصر	Qty	Unit	Unit Cost (US\$)	Total Price (US\$)	
1	The kits will be packaged and labeled acoording to Blumont instructions. Packaging should be using recycleable materials and can be reused for other purposes.	سيتم تغليف المجموعات ووضع الملصقات عليها وفقاً لتعليمات بلومونت. يجب أن تكون مواد التغليف قابلة لإعادة التدوير ويمكن إعادة استخدامها لأغراض أخرى.	1	Kit			
2	Delivery and distribution: The vendor will be responsible for stocking the items, transportation to the approved destination and distribute to the end-users including provision of the required manpower, arrange the distribution site and cover the transportation fees for the end-users as per Blumont instructions	التسليم والتوزيع: سيكون البائع مسؤولاً عن تخزين العناصر ونقلها إلى الوجهة المعتمدة وتوزيعها على المستخدمين النهائيين بما في ذلك توفير القوى العاملة المطلوبة وترتيب موقع التوزيع وتغطية رسوم النقل للمستخدمين النهائيين وفقاً لتعليمات بلومونت	1	Kit			
Total Cost for one kit in USD (B)							
Total Cost for one kit in USD (A+B)							
Estimated Required number of kits for Deir El Zour					11 Kits		
Note: 1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a better quality. 2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer. 3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies. 4. The Service must delivered to Deir El Zour in NES as per the instruction of Our Organization's Supervisor. 5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Deir El Zour in NES . 6. The bidder must submit samples of each item listed in the financial offer to the Hassaka Office in NES. For large items that are difficult to provide as physical samples, a catalogue or datasheet along with an illustrative photo of the item may be submitted with the bid instead, and the samples should meet the organization specification, otherwise his offer will be excluded. 7. Daily Delivery and Distribution Requirement: The number of kits required will be requested on a daily basis for direct distribution. Our organization will not store any kits. The awarded company is responsible for delivering and distributing the exact number of kits specified for each day as planned by our organization 8. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).							
ملاحظة: 1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلبى مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات. 3. المنظمة ليست ملزمة بأن تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة. 4. يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه الى دير الزور في شمال شرق سوريا وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة . 5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة الى دير الزور في شمال شرق سوريا. 6. يجب على المنافض تقديم عينات من كل بند مذكور في العرض المالي إلى مكتب الحسكة في شمال شرق سوريا. أما بالنسبة للعناصر الكبيرة التي يصعب تقديم عينة مادية لها، فيمكن إرفاق كتالوج أو ورقة بيانات فنية مع صورة توضيحية للبند ضمن العرض بدلاً من ذلك ،ويجب أن تفي العينات بمواصفات المنظمة، وإلا سيتم استبعاد عرضه. 7. متطلب التسليم والتوزيع اليومي: سيتم طلب عدد الأطقم بشكل يومي للتوزيع المباشر، ولن تقوم منظمتنا بتخزين أي أطقم. تتحمل الشركة المتعاقدة مسؤولية تسليم وتوزيع العدد المحدد من الأطقم لكل يوم وفقاً للخطة التي تضعها منظمتنا 8. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشاء او انتاج من (إيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.							

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....